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Zápisnica 
z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 13. 08. 2014    v RKD  v Sučanoch 

 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková (ospravedlnená) 

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 
Hostia:   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Určenie funkčného obdobia, rozsah úväzku a výkonu funkcie starostu obce Sučany 

5. Určenie volebného obvodu a počet poslancov v ňom 

6. Informácia o príprave osláv prvej písomnej zmienky o Sučanoch 

7. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, 

p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. Jamriška), otvoril zasadnutie mimoriadneho obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.   

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto doplnenie navrhnutého programu. 

 

p. prednosta uviedol, že je potrebné schváliť autoremedúru uznesenia obecného zastupiteľstva, 

nakoľko schválený výkup nehnuteľností nemá všetky potrebné administratívne náležitosti k zápisu 

do Katastra nehnuteľností. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš. 

 

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Koyš) 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška. 

 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška: 
Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, p. Rybár, PhDr. Bella, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: MUDr. Koyš, p. Rybár. 
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Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: MUDr. Koyš, p. Rybár: 
Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Koyš) 

 

Na zasadnutie sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

Určenie funkčného obdobia, rozsah úväzku a výkonu funkcie starostu obce 
Sučany 

p. starosta uviedol, že v zmysle zákona o obecnom zriadení je potrebné určiť funkčné obdobie, 

rozsah úväzku a výkonu funkcie starostu obce v budúcom funkčnom období. 

 

p. prednosta dodal, že pre úspešné zvládnutie volieb do orgánov samosprávy obcí je potrebné sa 

týmto zaoberať. Bol zverejnený počet obyvateľov obce k 31.7.2014 (4.695), sú stanovené jednotlivé 

body s termínmi ich splnenia. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

p. starosta uviedol, že je potrebné určiť rozsah úväzku budúceho starostu obce. Vzhľadom k počtu 

obyvateľov by mala byť vykonávaná v plnom úväzku. 

 

Hlasovanie za schválenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Sučany na celé funkčné obdobie 

rokov 2014 – 2018 na plný úväzok: 

Za: 9 (MUDr. Koyš, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, p. Rybár, PhDr. 

Bella, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

p. starosta informoval, že v súčasnosti je vytvorený jeden volebný obvod, 4 okrsky. Odporučil 

ponechať volebný obvod podľa súčasného stavu. 
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p. prednosta doplnil, že problémom bola požiadavka riaditeľa Psychiatrickej liečebne ohľadom 

výšky nájmu za zriadenie volebného okrsku č. 4, voči čomu sa obec ohradila. Okrsok bude zriadený 

vo f. Colorprint. 

 

Ing. Plžik dodal, že uvedenú zmenu je potrebné zmluvne doriešiť.  

 

p. starosta uviedol, že podľa počtu obyvateľov môže obec zastupovať 9 – 11 poslancov. Navrhol 

zníženie zo súčasných 11 na 9 poslancov z ekonomických dôvodov.  

 

Rozprava: Mgr. Orelová, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert, Ing. Plžik 

 

Mgr. Orelová uviedla, že na vec je potrebné sa pozerať aj z hľadiska vyťaženosti poslancov. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že za predpokladu, že sa poslanci pripravujú na zasadnutie OZ, 

vykonávajú funkcie predsedov a podpredsedov komisií riadne, prednášajú problémy občanov na 

rokovanie obecného zastupiteľstva, za predpokladu zníženia počtu poslancov, je úspora 

neprimeraná. V roku 2002 došlo k zníženiu počtu poslancov z 20 na 11. Domnieva sa, že počet  11 

poslancov zodpovedá typu obce so 4.700 obyvateľmi.  

 

p. Rybár uviedol, že je za odskúšaný model 11 poslancov, je to transparentnejší počet ľudí, ktorí 

rozhodujú o chode obce. 

 

p. Miert povedal, že poslanci vykonávali prácu poctivo, mali čo robiť. Úspora na znížení počtu 

poslancov (za 2 poslancov cca 1.500 €/rok) je neadekvátna tomu, čo by to mohlo spôsobiť. Obec 

spravuje rozpočet 2.200 tis. €, úspora je zanedbateľná. 

 

Ing. Plžik uviedol, že je potrebné brať do úvahy cenu práce za riadne a mimoriadne zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, čo predstavuje 1.100 € za oboch poslancov. Počet poslancov nie je 

ekonomickou, ale politickou kategóriou. Nasledujúci poslanecký zbor sa rozhodne, či pôjde 

v súčasných dimenziách, alebo dôjde k zvýšeniu, príp. zníženiu odmeny za zasadnutie OZ. Pokiaľ 

vykonávajú prácu s plnou vážnosťou, mal by ostať súčasný počet poslancov.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje: 
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- v súlade s ust. § 9 ods. 2 zákona č. 346/1990 Z.z. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 

neskorších predpisov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2014 v obci Sučany jeden 

volebný obvod, 

- v súlade s ust. § 11 ods. 3 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch na volebné obdobie 2014-2018, 

a to v počte 11 poslancov: 

Za: 8 (Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Koyš) 

 

Informácia o príprave osláv prvej písomnej zmienky o Sučanoch 

p. prednosta uviedol, že schválená akcia bude dňa 30.8.2014 prebiehať i napriek polemike, či sa 

jedná o oslavu 750. výročia prvej písomnej zmienky o obci Sučany, alebo jarmok. Termín, program 

i technické zabezpečenie je dohodnuté, podujatie zabezpečia zamestnanci úradu. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že akcia sa uskutoční o dva týždne. Je potrebné, aby boli zverejnené plagáty.  

 

p. prednosta uviedol, že referent kultúry do konca týždňa vyvesí plagáty. Rozposlal 120 pozvánok 

na zabezpečenie stánkov, budú uprednostnení remeselníci a atrakcie pre deti.  

 

p. starosta dodal, že je potrebná riadna propagácia podujatia.  

 

p. prednosta skonštatoval, že podujatie bude oslavou 750. výročia, súčasťou ktorého bude aj 

jarmočná oslava. 

 

Mgr. Ďaďová informovala o programe uvedeného podujatia. 

 

p. starosta informoval, že 28. augusta o 17,00 hod. sa uskutočnia oslavy 70. výročia SNP pri hrobe 

bojovníkov bojovníkov 2. svetovej vojny. Účasť potvrdil aj vojenský pridelenec Ruska. Súčasťou 

podujatia bude aj „Beh k srdcu SNP“ na trase Sklabiňa – Sučany – Sklabiňa. Dňa 29.8.2014 sa  

zúčastní MO SZPB v Sučanoch na oslavách 70. výročia SNP v Banskej Bystrici. 
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Autoremedúra uznesenia OZ č. 5/2014, bod C/7 
 

p. prednosta uviedol, že je potrebné schválenie autoremedúry uvedeného uznesenia vzhľadom 

k tomu, že došlo k procesnej chybe.  

 

Hlasovanie za schválenie autoremedúry uznesenia OZ č. 5/2014, bod C/7: 

Za: 9 (Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, Mgr. Ďaďová, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

p. starosta informoval o získaní 8.300 € z Ministerstva financií , ktoré budú použité na opravu 

strechy kolkárne. V prípade, že bude schválená podaná žiadosť o grant na Rekonštrukciu kolkárne, 

bude podaná žiadosť o zmenu účelu projektu.  

Ďalej uviedol, že došlo k rekonštrukcii mosta na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva, 

poďakoval všetkým za jeho záchranu. Plánované financie neboli vyčerpané, došlo k úspore. Most 

bude sprejazdnený budúci týždeň. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či sa chystajú kroky na záchranu zvyšných pilierov.  

 

p. prednosta odpovedal, že sa musí urobiť prah, vytvorí sa zábrana v mostných poliach 1 a 2, tam sa 

to spevní, vyplní kamenivom pôvodného koryta, dôjde k plynulému toku Váhu, čím sa tok 

zredukuje tak, aby nedochádzalo k ďalšiemu poškodzovaniu. Pokiaľ nebude prah vykonaný,  zatiaľ 

tok prechádza pravou stranou. Vybudovanie prahu je finančne náročné, predstavuje dlhodobé 

náklady Povodia Váhu s hranicou realizácie do troch rokov. Dovtedy sa urobí dočasný prah 

z kameňov z Dubnej Skaly a technológiou sa navŕtajú a ukotvia piloty do dna, dosiahne sa 

dlhodobý efekt. Kým to nebude vykonané, otvoria sa všetky štyri polia. Bude to financovať 

Povodie Váhu.  

 

p. prednosta uviedol, že priebežne sa robí fotodokumentácia, stavebný denník. 

 

p. starosta informoval, že bola vykonaná administratívna kontrola na projekt Rekonštrukcie 

Základnej školy, v krátkej dobe bude obci doručené rozhodnutie.  
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p. prednosta uviedol, že obec vyzvala Mgr. Žiga, aby odôvodnil neúspešnosť projektu na Obnovu 

domu Ďurka Langsfelda, nakoľko všetky podmienky boli splnené, žiadosť bola podaná v termíne. 

Projekt bol neúspešný z dôvodu, že po jej odovzdaní boli zmenené podmienky. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že riadne zasadnutie OZ je plánované na 10.9.2014, potom sa uskutoční 

slávnostné zasadnutie nového obecného zastupiteľstva v decembri. 

Opýtala sa, či by nebolo vhodné pripraviť ekonomickou komisiou a schváliť novým poslancom 

budúcoročný rozpočet s ohľadom na schvaľovací proces rozpočtu a krátkosť času v decembri.  

 

p. prednosta uviedol, že riešením je aj posun septembrového zasadnutia OZ, aby sa rozpočet 

dokázal pripraviť. 

 

Ing. Plžik uviedol, že rozpočet by malo schváliť súčasné obecné zastupiteľstvo, noví poslanci môžu 

robiť presun medzi jednotlivými položkami a kedykoľvek ho upraviť.  

 

p. Miert skonštatoval pod tlakom argumentov, že rozpočet by malo schváliť súčasné zloženie 

obecného zastupiteľstva.  

 

Záver 
Nakoľko nebolo viac bodov jednaní, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice:       ..........................................            ........................................ 

                                               MUDr. Richard Koyš              Martin Rybár 
                                       

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

 

                                    ....................................   

        Viera Jašeková    
                               zapisovateľka          


